



Name : Lin Hong Hin
 Gender : Female
 Age : 69
 Place : Muar
 Health condition/s: Foot cramps
 Product/s : Gamat Asli, PPAR LIFE



“ I used to suffer from foot cramps for many years. It is so unbearably painful that I would even cry during an attack. I had tried all sorts of cures but all failed to help. Then, my daughter introduced Gamat Asli to me. In the beginning, I took 3 times a day and took 3 tablespoons each time. After a week, I felt much discomfort in my whole body, I couldn't sleep well. I also had diarrhea during which I excreted a large bulk of black feces. After that episode, my feet no longer had cramps and I'm getting stronger in my hands. Now, I'm still taking Gamat Asli (2 times a day and 2 tablespoons each time) and PPAR LIFE (2 times a day and 5 tablets each time). Thank you. ”

姓名 : 林凤英
 性别 : 女
 年龄 : 69
 来自 : 麻坡
 健康状况: 脚抽筋
 产品 : 金海参、引藻

“ 我有脚抽筋的问题已经很多年了。每次发作时，我都痛不欲生，有时我会痛到哭出来。我也尝试了很多医疗方法，全部都无法彻底改善脚抽筋的问题。后来，女儿介绍我服用金海参。刚开始的时候，我每天服用3次，每次3汤匙。服用后的一个星期，我感到全身不舒服，无法入眠而且我还腹泻，大量的粪便都是呈黑色。之后，脚不再抽筋，而且手也比较有力。现在，我仍然每天持续服用金海参（早晚各2汤匙）和引藻（早晚各5粒）。谢谢。”

Nama : Lin Hong Hin
 Jantina : Perempuan
 Umur : 69
 Tempat : Muar
 Masalah : Kekejangan kaki
 Produk : Gamat Asli, PPAR LIFE

“ Saya mengalami masalah kekejangan kaki selama bertahun-tahun. Ia begitu menyakitkan sehingga kadangkala saya menangis kerana terlalu sakit. Saya telah mencuba pelbagai jenis perubatan tetapi semuanya gagal memulihkannya. Pada suatu hari, anak perempuan saya memperkenalkan Gamat Asli untuk saya. Mula-mulanya, saya mengambil Gamat Asli sebanyak 3 kali sehari dan 3 sudu besar setiap kali. Selepas satu minggu, saya merasakan bahawa seluruh badan saya begitu tidak selesa, tidak boleh tidur lena dan saya mengalami cirit-birit yang teruk di mana najis banyak yang berwarna hitam. Sejak itu, kekejangan kaki tidak lagi berlaku dan tangan saya juga semakin kuat berbanding dulu. Sekarang, saya masih terus mengambil Gamat Asli (2 kali sehari dan 2 sudu besar setiap kali) dan PPAR LIFE (2 kali sehari dan 5 biji setiap kali). Terima kasih.”